
 

 

Artikel 41 vragen  

Onderwerp: Malafide glazenwassers 

 

 

Al jaren zijn malafide glazenwassers onderwerp van discussie in Zaanstad. Malafide praktijken 
in deze sector gaan gepaard met afpersing, oplichting, geweld en witwassen. Daarnaast zijn er 
ook signalen van mensenhandel en arbeidsuitbuiting van voornamelijk Bulgaarse 
arbeidsmigranten. Het is duidelijk dat criminelen netwerken de glazenwassers in hun greep 
houden en dat goedwillende, lokale glazenwassers hier onder lijden. Als maatregel heeft de 
gemeente Zaanstad daarom vanaf 1 juli jl. als eerste gemeente een vergunningsplicht ingevoerd 
voor deze sector. Het verstrekken van een vergunning wordt hierbij gekoppeld aan een Bibob-
onderzoek. 

Als CDA Beverwijk hebben wij signalen van inwoners ontvangen dat malafide glazenwassers ook 
actief zijn in Beverwijk. Deze glazenwassers claimen agressief hele wijken, eisen contant te 
worden betaald en zorgen er feitelijk voor dat de consument geen vrije keuze heeft bij het kiezen 
van een glazenwasser. Verder was ook te zien in het programma Radar van 14 oktober jl. dat 
deze glazenwassers bedrijven actief zijn in Beverwijk en omgeving.   

Wij hebben begrepen dat de burgemeester van Zaanstad in ieder geval in contact staat met zijn 
ambtgenoot in Purmerend om te monitoren of Zaanse glazenwassers door de 
vergunningsmaatregel in Zaanstad uitwijken naar naburige gemeenten. Dit is het zogeheten 
waterbedeffect. Beverwijk is ook buurgemeente van de gemeente Zaanstad, dus het is 
aannemelijk dat dit waterbedeffect ook zou Beverwijk treffen. 

Naar aanleiding van deze bevindingen hebben, stellen wij de volgende vragen aan het college: 

1. Is het college op de hoogte van de activiteiten van malafide glazenwassers in Beverwijk? 
2. Heeft het college signalen ontvangen van lokale glazenwassers c.q. is er contact met 

hen geweest? 
3. In hoeverre ziet het college deze praktijken als onwenselijk in het kader van de strijd 

tegen ondermijning? 
4. Is het college voornemens maatregelen te nemen tegen deze praktijken? Zo nee, 

waarom niet? 
5. Heeft het college contact met het college van Zaanstad over deze problematiek omtrent 

de Bulgaarse glazenwassers en het waterbedeffect? Zo nee, waarom niet en geven deze 
vragen aanleiding om dit onderwerp te bespreken met Zaanstad? 

6. Hoe staat het college tegenover het invoeren van een soortgelijke vergunningsplicht als 
in Zaanstad? 

7. Is het college bereid om samen met Zaanstad en andere gemeenten bij het Rijk te 
lobbyen voor landelijke wet- en regelgeving? Zo nee, waarom niet? 




